
Protokoll Styrelsemöte Otterbäckens Fiber Ek För.  2023- 11-21 

 

Närvarande. 

Ledamöter Staffan Gustafsson, Gunnar Södergren, 

  Bo-Göran Romppanen, Jan Feltsten, 

 Marcus Johansson, Gunilla Palmquist 

Suppleanter  Björn Wadensten 

 

Ärenden: 

1. Mötet öppnas av ordförande Staffan Gustafsson. 

2. Till dagens protokolljusterare utses Gunnar Södergren    

3. Dagordning gås igenom och godkännes. 

4. Föregående protokoll gås igenom och godkännes. 

5. Ekonomisk rapport.  

På kontot finns idag 872 152,71 kr 

Delbetalningsperioden är avslutad. Staffans och Bo-Görans genomgång visar att OFEF 

har en medlem som fortfarande har en skuld på 348 kr att betala. Bo-Göran tar 

kontakt. 

Ny fastränta period. OFEF:s kapital på 500 000 kr är ännu ej placerade på 

fasträntekontot pga. Swedbanks rutiner. Staffan jobbar vidare med frågan. 

6. Under hösten har vårt nät fungerat bra. Inga klagomål har hörts. 

7. En ny anmälan om medlemskap har inkommit, gäller Allmänna vägen. Grävning snart.  

Provperiod med uppkoppling för Storön pågår via parabol, visat sig fungera bra. När 

Sjögläntan (nya bostadsområdet) är klart för fiberanslutningen kommer parabolen att 

flyttas dit. 

8. Rapport från GFEF:s senaste möte.  

Elektronikhuset deltog för uppföljning av samarbetet med GFEF. De har påbörjat 

arbetet med att lägga in all dokumentation gällande näten i ett nytt 

dokumentationssystem. 

Håkan Tropp har tittat på samtliga föreningars bokslut i syfte att jmf de olika 

föreningarnas ekonomi. Kapitalsumman är ganska lika men anslutningsavgifter skiljer 

sig mellan 13 000 – 23 000 kr. 

Nästa möte den 4 dec är ett uppföljningsmöte med Net at Once. 

9. Övriga frågor. Gunnar signalerar om att avgiften för hemsidan kommer att bli dyrare. 

Björn har frågor angående en faktura från OFEF. Bo-Göran har fått förvarningar om 

att fiberkartan i Google Earth kommer att försvinna om vi inte hanterar detta på 

något sätt.  

10. Nästa möte är tisdag den 30 jan 2024 kl 17 30 på Allmänna vägen 20. 

11. Mötet avslutas.     



       För protokollet   Justerare 

 

 

 

 

     Gunilla Palmquist   Gunnar Södergren 

 


